

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長: P24067

English Language School-based Assessment (Secondary 6) (Make-up session) 英國語文校本評核安排(中六)(後補)

All Secondary 6 students are going to take the English school-based assessment and there will be a make-up session arranged. The details are as follows.

中六級學生將會進行英文科校本評核,現新增一節後補安排,詳情如下:

Date (Time):	23 rd December 2024 (9:10am-12:15pm)
日期(時間):	二零二四年十二月二十三日(上午9時10分至下午12時15分)
	(Students will be informed of the exact assessment time in due course.) (確實評核時間將稍後通知同學)
Class: 班別:	6A-6D
Room:	Room 301-305
地點:	課室 301-305
Remarks: 備註:	• Students should arrive 10 minutes before the start of the preparation time at Preparation Room (Room 303).
	If any students are on sick leave, medical certificates should be
	presented so that another make-up session could be arranged.
	● 學生應於報到時間前 10 分鐘到達預備室(303 室)。
	• 如因病未能出席,必須出示醫生紙以重新安排評核時間。

Please sign the online reply slip on or before 29th November, 2024. For any enquiry, please contact Ms Mok Wai Hing at 2497 7110.

敬請 貴家長於十一月二十九日前填妥網上回條。若有任何查詢,可於辦公時間內致 電 2497 7110 與莫惠馨老師聯絡。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅頴忠校長

25thNovember 2024 二零二四年十一月二十五日